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Provinciale Staten
Zaaknummer: 412076 

Vragen van statenleden Roy Zeilstra  en Ralph van Hertum  (PvdA) ingevolge artikel 44 
reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2024 nummer 081. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
polikliniek ADRZ Zierikzee: 

(ingekomen: 28 februari 2024) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Hoe kijkt GS aan tegen de voorgenomen sluiting van 

de poliklinieken? Graag een toelichting. 
1. Wij betreuren dit voorgenomen besluit van
ADRZ en de gevolgen die dit heeft voor de
betrokkenen.

2. Welke oorzaken ziet GS als reden van deze 
voorgenomen sluiting? Graag een toelichting. 

2. Redenen zoals opgevoerd door ADRZ zijn:
steeds nijpend wordende financiering. Het is
voor ADRZ niet mogelijk om nog langer 3
locaties in de lucht te houden. Daarbij is het
ook steeds lastiger om door het
personeelstekort alle locaties goed te
bemensen.

3. Is GS het met ons eens dat het behoud van 
poliklinieken op Schouwen-Duiveland van groot 
belang is voor de lokale volksgezondheid, 
voorzieningen en de leefbaarheid? Zo ja, graag een 
toelichting. Zo nee, graag een toelichting. 

3. Ja, het behoud van poliklinische zorg is
van belang voor de basiszorg op Schouwen-
Duiveland, met name voor kwetsbare
ouderen en minder mobiele inwoners.

4. Is GS bereid om met ADRZ in gesprek te gaan om 
op zoek te gaan naar oplossingen zodat de  
poliklinieken in stand kunnen gehouden worden? 
Graag een toelichting. 

4. Momenteel is de gemeente Schouwen-
Duiveland alsnog in gesprek geraakt om
samen met ADRZ en huisartsen naar de
mogelijkheden kijken. Vooralsnog zien wij
hier dan ook geen rol voor ons weggelegd.

5. Heeft GS vanuit andere zorginstellingen vergelijkbare 
signalen ontvangen? En zo ja welke acties  
onderneemt GS op dit moment? Graag een 
toelichting. 

5. Nee, wij hebben geen vergelijkbare
signalen ontvangen.

6. Is het voorgenomen besluit van ADRZ in 
overeenstemming met eerder gemaakte afspraken 
en toezeggingen om de polikliniek in Zierikzee in 
functie te houden? Graag een toelichting. 

6. Het voorgenomen besluit wijkt af van het
strategisch plan van ADRZ voor de toekomst
van de organisatie. Daarin was een
gezondheidscentrum opgenomen voor
Schouwen-Duiveland.

7. In hoeverre past de voorgenomen sluiting van 
poliklinische behandelingen in Zierikzee met  
hetgeen is afgesproken ten tijde van de Zeeuwse 
Zorg-discussie? Inclusief het onlangs gehouden  
burgerberaad hierover? Graag een toelichting. 

7. In het strategisch plan van ADRZ is deze
beweging niet opgenomen. Daarin stond juist
het investeren in een gezondheidscentrum
op Schouwen-Duiveland als één van de vijf
strategische projecten. Bij het opstellen van
plannen voor de Zeeuwse Zorgcoalitie en
later de verbinding met het regioplan voor
IZA is dit ook niet benoemd.



 

 

 MIDDELBURG, 2 april 2024 

Namens fractie: PvdA-GroenLinks 

statenleden Roy Zeilstra  en Ralph van Hertum  

 

Gedeputeerde Staten 

Drs. J.M.M. Polman 

 Drs. M.C.J. Franken 
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